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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 28.02.2020 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Marius Leanca care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
31/2020 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 

 

D-nul Marius Leanca: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-nul Marius Leanca: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri (lipsește d—nul 
consilier Claudiu Sorin Voinia). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar general Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum și presa locală. 

Consiliul Local a fost convocat prin Dispoziția nr. 567/2020, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 

 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 
prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local 
din data de 14.02.2020. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 14.02.2020 a fost semnat 
de către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

 
D-nul Marius Leanca: 
”Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate.” 

   
D-nul Marius Leanca: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.”         

 
D-nul primar Dan Bobouţanu : 
„Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 16 a 

următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

     1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării societății Salubprest 
Hunedoara S.R.L. la capitalul social al societății Prim Transprest Hunedoara S.R.L. 
precum și acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara 
în Adunarea Generală a Asociaților la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA 
S.R.L.  . 
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     2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2020 al Societăţii SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. .  
 
 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, a terenului înscris în CF nr. 71781 
Hunedoara. 
 
 4. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 
 
           5. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
Societatea Parc Industrial S.R.L. HUNEDOARA. 

 
D-nul Marius Leanca: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
 
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare;  

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) 
interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu 
modificările ulterioare şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie 
abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 
hotărâre aflate pe ordinea de zi?” 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate conflicte de interese sau incompatibilități.” 
 
D-nul Marius Leanca: 
”Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
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  La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației pentru anul 2020 a 
Municipiului Hunedoara în calitate de membru al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
„Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”.  

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-      Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-      Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-      Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 53/2020 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare încheiat între 
Municipiul Hunedoara și Penitenciarul Deva, pentru organizarea și desfășurarea de acțiuni 
care contribuie la facilitarea reinserției sociale și la promovarea educației persoanelor 
private de libertate. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-      Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-      Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-      Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 54/2020 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare 
între Municipiul Hunedoara și Muzeul Civilizației Dacice și Romane Deva, în vederea 
desfășurării unor manifestări ştiinţifice internaţionale, dedicate ,,Al 14-lea Congres 
Internaţional de Tracologie”.   

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-      Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-      Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-      Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 -     Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 55/2020 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 

 

La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre  privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Clubul Sportiv Auto 
- Karting Hunedoara, la organizarea evenimentului ”Raliul Frumuseții”, care se va 
desfășura în data de 8 martie 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru”  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 56/2020 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 

 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui  teren  aflat în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara,  în proprietatea privată a actualilor deţinători  ai construcţiei. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 57/2020 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 

 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de 
comodat nr. 9293/250/09.02.2017, având ca obiect folosinţa gratuită a unor imobile- 
terenuri proprietate publică a municipiului Hunedoara, pe care sunt amplasate containere 
destinate colectării de îmbrăcăminte şi încălţăminte de la populaţie . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 58/2020 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
concesiune nr. 50/270/30.09.2014, având ca obiect concesionarea terenului în suprafața 
totală de 3140 mp compus din două parcele,  situat în incinta Parcului Industrial 
Hunedoara. 

 
A intrat în sală domnul consilier Claudiu Sorin Voinia, în momentul de 

față fiind prezenți 21 de consilieri.  
 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Precizăm că a venit și domnul Voinia, sunt 21 de consilieri la vot.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.  
 

 D-nul Marius Leanca: 
  ”Domnul  Ardelean.” 
 
  D-nul Daniel  Cosmin Ardelean : 

”Mulțumesc domnule președinte. Bineînțeles că nu putem fi împotriva plecării 
firmelor prin acordul părților al contractelor de concesiune, dar avem o sugestie pentru 
viitor sau pentru următoarele luni. Am dori ca din cadrul Primăriei să se stabilească o 
comisie care să verifice aceste contracte de concesiune și în cazul în care apar probleme, 
normal, contractele de concesiune au niște clauze stipulate pentru realizarea de locuri de 
muncă, pentru anumite chestii pentru firme și pentru societatea civilă, și aceste comisii să 
vină regulat, o dată la trei luni, o dată la șase luni în fața noastră să ne prezinte care sunt 
problemele ca să putem să identificăm problemele din timp ale firmelor, să le putem ajuta 
în cazul când este nevoie de ajutor, pentru a păstra locurile de muncă. După cum știți, noi 
stăm foarte bine din punctul acesta de vedere, cu ghilimelele de rigoare. Acum trei ani am 
vândut un teren unei firme care a rezolvat foarte multe locuri de muncă între timp. Nu s-a 
putut face atunci un contract de concesiune, pentru că firma nu a fost de acord, în fine. 
Aceste contracte de concesiune ar trebui să fie urmărite de către Primărie și implicit să fim 
și noi înștiințați, ce se întâmplă cu firmele care sunt în impas. Și-au propus să facă zece 
locuri de muncă, au făcut numai cinci, să încercăm să le ajutăm pentru că de aceste firme, 
normal, depinde bugetul Primăriei și depinde supraviețuirea acestei localități. Vă 
mulțumesc.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Sunt absolut de acord. Avem și reprezentantul de la Parc Industrial, astăzi 

va fi numit și în Consiliul de Administrație. Știu că sunt pregătite deja alte patru firme care 
să vină. Sper să o rezolvăm și cu forța de muncă. Acolo avem probleme de fapt. 
Mulțumesc.”    
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 59/2020 se aprobă în unanimitate 

 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a spaţiului 
în suprafaţă de 37,90mp, respectiv biroul nr. 2, etaj 2, din incinta clădirii Sitului Industrial 
„SSA Hunedoara” situată în municipiul Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 2B, aparţinând 
domeniului public al Municipiului Hunedoara.      

    
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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 -Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 60/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în comisia de evaluare a ofertelor depuse în vederea închirierii bunurilor aflate 
în domeniul public şi/sau privat al municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local 

al Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanților 

Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Comisia de evaluare a ofertelor depuse în 
vederea închirierii bunurilor aflate în domeniul public şi/sau privat al municipiului 
Hunedoara, conform art.1 din proiectul de hotărâre nr.61/17.02.2020, s-au constatat 19 
voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” și 1 vot anulat. 

 
În urma acestor rezultate,  reprezentații Consiliului Local din municipiul 

Hunedoara în Comisia de evaluare a ofertelor depuse în vederea închirierii bunurilor aflate 
în domeniul public şi/sau privat al municipiului Hunedoara, sunt următorii: 
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Ciprian Ştefan Palcău – consilier local, în calitate de membru 18 voturi ”pentru” 
Sorin Ilea – consilier local, în calitate de membru supleant 19 voturi ”pentru” 
 

Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, în urma votului domnul Palcău a obținut 18 voturi 

”pentru” și domnul Ilea 19 ”voturi” pentru.” 
 

Art. 2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 61/2020 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat din bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public, precum şi a 
Programului local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit de interes 
general pe anul 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 -Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
-  Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

  În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.  
 

 D-nul Marius Leanca: 
  „Poftiți, domnule consilier.” 
 
  D-nul Lăscuț Stoicuța: 

”La comisie am cerut un amendament ca, nu mai am aici datele, dar sunt 
cred că 300.000 lei pentru Culte, dacă nu mă înșel 75.000 lei pentru Tineret și 150.000 lei 
pentru Cultură. Mi-aș dori ca, eu cred că Cultele se descurcă cât de cât și tot timpul au 
fost favorizate, noi avem un pic lipsă cu tineretul, avem probleme aici, pentru proiecte ale 
tineretului, aș muta 100.000 lei la Tineret. Nu cred că s-ar supăra nimeni. O reglare ca să 
fie un pic de egalitate, acolo că la Tineret ne cam lipsesc banii. Asta este propunerea 
mea.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Deci acest buget se face în funcție de analiza proiectelor din anul precedent 

și în anul precedent au rămas bani la proiecte pe Cultură, Tineret și Sport și au fost 
cerințe mai mari pentru Culte. Acum, ca să înțelegeți foarte clar ce înseamnă Culte 
Religioase, toate Bisericile din Municipiul Hunedoara și satele aparținătoare depun 
proiecte. Evident, pentru că nu sunt doar Biserici Ortodoxe, vorbim și de Neoprotestanți și 
de Grecocatolici și Romanocatolici și sunt multe astfel de Biserici care au nevoie de 
sprijin și ei într-adevăr depun mai mult. De aceea este suma asta aici, nu pentru că nu am 
fi putut să punem și în altă parte, dar nu se cheltuiesc banii. Asta este tot. Deci eu vă 
propun să rămână așa pentru că analiza este pertinentă și corectă.” 
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D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Vă cred și vă dau dreptate. Într-adevăr, vă dați seama că Cultele și în 

general Bisericile au mai multe resurse ca să depună mai multe proiecte. Având în vedere 
lipsa de tineret pe care o avem în oraș sunt convins că tineretul nu, organizațiile de 
tineret, nu pot să depună atât de multe proiecte precum cultele. Deci asta este clar. Dar 
noi ar trebui să subvenționăm puțin mai mult tineretul ca să-i ținem aici. Asta este părerea 
mea. Vă rog să nu mi-o luați în nume de rău.”     

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Am înțeles și am explicat. Deci este analiza anului trecut. Nu se depun 

proiecte și de aceea nu blocăm banii. Evident, dacă pe parcurs se vor depune, vom 
suplimenta dacă este necesar.” 

 
D-nul Daniel  Cosmin Ardelean: 
„Putem face după 01 Iulie rectificări bugetare pe acest subiect?”  
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Sigur.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
„Mulțumesc.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Domnule Stoicuța, doriți să vă susțineți amendamentul în continuare?” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu aș dori, da.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Îl supunem la vot, atunci.” 
 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Lăscuț Stoicuța, 

care întrunește 9 voturi ”pentru” (Corina Virginia Popovici, Maria Băloiu, Lăscuț 
Stoicuța, Daniel Cosmin Ardelean, Simion Jitian, Daniela Maria Logofătu, Nicoleta 
Olariu, Mihaela Popa, Vasile Mureșan).  Având în vedere faptul că amendamentul nu 
a întrunit numărul necesar de voturi ”pentru”, acesta nu a fost adoptat. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
   

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 62/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind prelungirea contractelor de închiriere pentru unitățile 
locative construite de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe din municipiul Hunedoara, 
Str. Luncii, nr.2, blocul 7 şi Aleea Cîmpului, nr.4, blocul 6. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 

 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr. 63/2020 se aprobă în unanimitate  
 

La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre pentru  revocarea  punctului  5 din Anexa la Hotărârea  
Consiliului  Local nr. 308/2014 privind repartizarea unor locuințe de necesitate. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 64/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării Anexei la 
Hotărârea Consiliului Local nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile 
care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 65/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, a  terenurilor înscrise în CF nr. 71413 Hunedoara și CF 
nr. 71421 Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 66/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român 
în proprietatea privată a municipiului Hunedoara a unor terenuri aflate în intravilanul 
municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 67/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna ianuarie 2020. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”În alocuțiunea mea de data trecută, am cerut o comisie formată și din 

membri ai Consiliului Local pentru  un audit financiar. Am văzut că la punctul 20 al ordinii 
de zi, apare această comisie doar că apare ca o firmă de Audit. Nu putem să participăm și 
noi la acest audit financiar?” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Este pe lege. Suntem obligați să avem așa ceva.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Aș întreba pe domnul Fan. Deci ce am văzut în subvenție, a scăzut 

subvenția față de Decembrie dar nu la cât mă așteptam eu. L-aș întreba pe domnul Fan 
dacă ne poate preciza câte mașini în funcțiune aveți în societate? Deci câte sunt 
funcționabile, adică duc pasageri?” 

 
D-nul Dorin Fan – director Primtransprest: 
”15, domnule consilier.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”15. Și din câte știu eu, la punctul de ITP(Inspecție Tehnică Periodică), ne-ați 

solicitat o sumă de 2800. Eu știu că, undeva la 200 lei costă un ITP.” 
 
D-nul Dorin Fan – director Primtransprest: 
”La fiecare ședință domnule consilier, domnule primar dacă îmi permiteți, am 

solicitat prezența în comisii. Am avut această discuție pe contul 628 (plan de conturi), 
inclusiv cu domnul Stoicuța. Deci în acel cont există 2888,95 ceea ce reprezintă: 1200 lei 
este contractul pentru gazul din strada Republicii cu proiectantul, 700 lei este chiria unui 
stivuitor pe care am introdus un motor spart pe altă mașină, 126,97 reprezintă Brai – Căta 
și ITP - urile sunt 864,98. Noi, domnule consilier, executăm aceste ITP – uri la 6 luni. Deci, 
în acest cont 628, are mai multe componente. Din această cauză am solicitat prezența în 
comisii pentru a putea să vă dau toate cifrele.” 
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D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Domnule director, eu am vrut să particip la comisie. Întâmplător sau 

neîntâmplător, asta este, comisia a fost stabilită la oră nepotrivită pentru serviciul pe care îl 
am și atunci am întârziat la comisie cu 45 de minute, nemaidorind să vă convoc a doua 
oară. Deci, am înțeles ce ați spus. Este în regulă” 

 
D-nul Dorin Fan – director Primtransprest: 
”Domnule consilier, în situația de luna trecută știți foarte bine, veniturile sunt 

foarte mici în luna Ianuarie. Veniturile sunt 233.857 și cheltuielile, 270.490. Salariile, 
ponderea mare 60%, sunt 165.281. Combustibilul este 72.682, respectiv 237.963 din cei 
270.000. Diferența de 32.527, reprezintă de la curent, amortizare, piese, consumabile, 
deci 32.000. Restul sunt salarii și combustibil.” 

 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Vă mulțumesc.” 
 
D-nul Dorin Fan – director Primtransprest: 
”Vă mulțumesc și eu.”       
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 68/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării societății Salubprest 
Hunedoara S.R.L. la capitalul social al societății Prim Transprest Hunedoara S.R.L. 
precum și acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Asociaților la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L.. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 69/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 
2020 al Societăţii SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. . 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 70/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, a terenului înscris în CF nr. 71781 Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Aș vrea să am mai multe detalii despre această firmă care a solicitat. A făcut 

o cerere de solicitare pentru a trece acest teren din domeniul public în domeniul privat al 
Primăriei, înțeleg. Firma se numește Maurier Fides SRL, nu? Sau greșesc? Este cineva 
care poate să îmi spună despre firma aceasta ceva?” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Cred că ați întrebat la comisii și nu vi s-a răspuns.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu am întrebat la comisii dar…” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Nu vi s-a răspuns?”  
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D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu avea cine. Era plin aici de oameni care făceau altă activitate.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule secretar? Vă rog.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Spuneți, domnule secretar.” 
 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Este o societate care dorește să investească în Hunedoara și care dorește 

concesionarea acestui teren. Deci, nu se pune în discuție acum concesiunea, se pune 
problema trecerii de pe public pe privat pentru a putea fi concesionat.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Am înțeles perfect. Problema mea este la prima firmă venită, o firmă care, 

este o firmă de apartament din București, am observat, are o cifră de afaceri în jur de 
5.000.000 lei, în 2008 a avut o creștere de, nu contează a avut un câștig destul de bun, 
adică un profit destul de bun, în 2013-2014 a avut 11.000.000 lei pierdere. Nu a avut cum 
să recupereze până în ziua de astăzi. La prima firmă venită, noi ne mișcăm foarte repede. 
Eu înțeleg dar…” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Este ceva rău în asta? Pe de o parte vrem să aducem investitori, pe partea 

cealaltă nu este bine. Hotărâți-vă.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Vrem să aducem investitori serioși, domnule primar. Firma asta eu nu cred 

că are capacitatea necesară pentru….mă rog.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Dar dumneavoastră știți ce înseamnă licitație?” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu știu, da. Știu că sunt la fel de multe firme în Hunedoara și vă pot da 

nume, dacă vreți vă fac o listă completă și v-o aduc data viitoare, care au făcut aceleași 
solicitări și nu au fost soluționate.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Arătați-mi și mie. Dovediți. Ați mai vorbit o dată într-o ședință de Consiliu, 

ceva din care nu a înțeles nimeni și n-ați putut dovedi. Dovediți. Să vedem cine a făcut o 
solicitare pentru asta. Acum. Acum pe loc, vă rog să dovediți ce ați spus.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu nu știu. Acum pe loc, v-am spus, săptămâna viitoare.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Păi dacă nu puteți dovedi, nu veniți în fața unui Consiliu Local. Consiliul 

acesta are o importanță foarte mare în orașul nostru. Nu putem să facem afirmații 
gratuite.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu unul, nu fac afirmații gratuite.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Păi dovediți acum. Acum spuneți cine a făcut solicitarea pentru terenul 

acesta. Acum.” 
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D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu pentru terenul acesta.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Nu blocați investițiile. Sigur că da, nu întotdeauna ies acele investiții dar nu 

din cauza Consiliului Local. Se pot schimba anumite reguli dar în rest nu le blocați 
dumneavoastră.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu blochez, da.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Blocați-le, că aveți dumneavoastră de câștigat, probabil de aici.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Este o firmă de apartament. Vă rog să mă scuzați. Un teren  în mijlocul 

orașului pentru o firmă de apartament.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Știți când v-aș scuza? Și vă scuz, când veți participa la comisii, dar 

dumneavoastră nu prea participați la comisii și dacă nu participați, nu vă luați informațiile. 
Restul colegiilor participă. Este simplu. Îndepliniți-vă mandatul pe care vi l-au încredințat 
cetățenii prin participare și la comisii că acolo puteți să puneți întrebări, puteți să ridicați 
amendamentele, le supunem în plen. Faceți afirmații gratuite despre cineva.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu fac nici o afirmație gratuită.”  
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Dar nici nu puteți demonstra nimic.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Am aici de la o firmă de consultanță. Vă rog frumos, vi le înmânez.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Nici nu puteți demonstra astăzi că a fost cerut exact același teren.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Vă rog frumos, vi le înmânez să vedeți, ca să nu credeți că….Poftiți,  

aceasta este situația financiară a unei firmei care face cerere pentru o concesiune…” 
 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Eu nu înțeleg următoarea problemă. Noi acum punem în discuție trecerea 

din domeniul public în domeniul privat. Nu discutăm despre concesiune. Despre 
concesiune probabil va fi un nou proiect de hotărâre unde puteți să dezbateți pe fond 
această problemă  și va fi licitație unde va putea să participe 1100 de firme.”  

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Și pe care concesiune puteți să o refuzați sau nu, privind investiția. 

Dumneavoastră aruncați niște lucruri pe care eu cred că nu le gândiți înainte de a le vorbi, 
pe cuvântul meu de onoare, fără supărare.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu mă mai insultați, vă rog frumos.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Deci hotărârea de Consiliu Local, nu vă insult deloc, vă cer doar să citiți că 
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nu vă doare.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Mie îmi miroase aici a tun imobiliar, dacă este să mă întrebați pe mine.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Nu, nu. Hotărârea de Consiliu se referă la altceva și dumneavoastră vorbiți 

despre cu totul altceva.”  
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Este doar un demers.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Este o trecere din domeniul public în domeniul privat.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”În baza a ce?” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”În baza unei cereri.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Exact.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Pe care puteați să o faceți și dumneavoastră și la fel se întâmpla.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Mi se și aproba, exact. Am discutat. Eu mi-am spus punctul de vedere. Nu 

pot fi de acord cu așa… ”    
  

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru”(Ramona Elena Todor, 

Laura Valentina Borca – Lucan, Ioan Butuc, Claudiu Sorin Voinia, Marius Leanca, 
Ioan Constantin, Zoltan Kofity, Mihaela Popa, Nicoleta Olariu, Daniel Cosmin 
Ardelean, Daniela – Maria Logofătu, Maria Băloiu, Corina Virginia Popovici, Vasile 
Mureșan, Virgil Sevastru, Ciprian Ștefan Palcău, Sorin Ilea, Ion Bădin, Bianca 
Magdalena Fărcaș), 1 vot ”împotrivă”(Lăscuț Stoicuța) și 1 vot ”abținere”(Simion 
Jitian).    

Art. 1 se aprobă cu 20 voturi ”pentru”(Ramona Elena Todor, Laura 
Valentina Borca – Lucan, Ioan Butuc, Claudiu Sorin Voinia, Marius Leanca, Ioan 
Constantin, Zoltan Kofity, Mihaela Popa, Nicoleta Olariu, Daniel Cosmin Ardelean, 
Daniela – Maria Logofătu, Maria Băloiu, Corina Virginia Popovici, Vasile Mureșan, 
Virgil Sevastru, Ciprian Ștefan Palcău, Sorin Ilea, Ion Bădin, Bianca Magdalena 
Fărcaș, Lăscuț Stoicuța) și 1 vot ”abținere”(Simion Jitian). 

Art. 2 se aprobă cu 20 voturi ”pentru”(Ramona Elena Todor, Laura 
Valentina Borca – Lucan, Ioan Butuc, Claudiu Sorin Voinia, Marius Leanca, Ioan 
Constantin, Zoltan Kofity, Mihaela Popa, Nicoleta Olariu, Daniel Cosmin Ardelean, 
Daniela – Maria Logofătu, Maria Băloiu, Corina Virginia Popovici, Vasile Mureșan, 
Virgil Sevastru, Ciprian Ștefan Palcău, Sorin Ilea, Ion Bădin, Bianca Magdalena 
Fărcaș, Lăscuț Stoicuța) și 1 vot ”abținere”(Simion Jitian). 

Art. 3 se aprobă cu 20 voturi ”pentru”(Ramona Elena Todor, Laura 
Valentina Borca – Lucan, Ioan Butuc, Claudiu Sorin Voinia, Marius Leanca, Ioan 
Constantin, Zoltan Kofity, Mihaela Popa, Nicoleta Olariu, Daniel Cosmin Ardelean, 
Daniela – Maria Logofătu, Maria Băloiu, Corina Virginia Popovici, Vasile Mureșan, 
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Virgil Sevastru, Ciprian Ștefan Palcău, Sorin Ilea, Ion Bădin, Bianca Magdalena 
Fărcaș, Lăscuț Stoicuța) și 1 vot ”abținere”(Simion Jitian).  

Hotărârea nr. 71/2020 se aprobă cu 20 voturi ”pentru”(Ramona Elena 
Todor, Laura Valentina Borca – Lucan, Ioan Butuc, Claudiu Sorin Voinia, Marius 
Leanca, Ioan Constantin, Zoltan Kofity, Mihaela Popa, Nicoleta Olariu, Daniel Cosmin 
Ardelean, Daniela – Maria Logofătu, Maria Băloiu, Corina Virginia Popovici, Vasile 
Mureșan, Virgil Sevastru, Ciprian Ștefan Palcău, Sorin Ilea, Ion Bădin, Bianca 
Magdalena Fărcaș, Lăscuț Stoicuța) și 1 vot ”abținere”(Simion Jitian). 

 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 72/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
Societatea Parc Industrial S.R.L. HUNEDOARA. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 73/2020 se aprobă în unanimitate 

 
La punctul 22 al ordinii de zi . 
Prezentarea adresei societății INCOSERV PREST SRL nr. 222/06.02.2020 

înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 9634/11.02.2020, precum și a 
răspunsului aferent acesteia. 

 
La punctul 23 al ordinii de zi. Diverse 
 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”La punctul Diverse, înscrieri la cuvânt. Domnul Ardelean, domnul Stoicuța, 

doamna Băloiu, domnul Bădin.” 
 
D-nul Marius Leanca: 
”Domnule Ardelean.” 

  
D-nul Daniel  Cosmin Ardelean: 
”Mulțumesc domnule președinte, un singur punct am la diverse. Am primit 

acasă în plic declarația de impunere pentru anul 2020. Un gest onorabil și pe care-l salut. 
O singură problemă, faptul că, nu știu cine este răspunzător pentru chestia asta, este 
calculat greșit. Deci dacă m-aș uita la total de impozit, el este dublu. Probabil că știau că 
Ardelean Daniel Cosmin e consilier și votează tot timpul contra și au zis ”bă hai să facem 
niște drăguțenii. V-o pun la dispoziție, nici o problemă.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Doamna director, vă rog.” 
 
Dna Anișoara Popa: 
”E vorba despre niște cifre, nu pot să vă spun acum. Putem verifica.” 
 
D-nul Daniel Cosmin  Ardelean: 
”Deci se poate verifica, eu am verificat, aritmetica eu zic că mă pricep. Asta 

este! Am fost tot așa de surprins să primesc o scrisorică frumoasă pe șapte pagini, chiar 
șase nu șapte, eu am zis că sunt șapte pagini, cu realizările deosebite ale Primăriei 
Municipiului Hunedoara. Nu cred că este.., nu, de la Primărie este. Scrie Primăria 
Municipiului, Cabinetul Primarului deci nu scrie Consiliul Local nicăieri. E bine să ne 
lăudăm, dar trebuie să avem grijă pentru că o facem pe banii contribuabililor. Scrisorile 
astea, una este să fie o foaie și alta este să fie patru foi.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”S-a muncit. Acum, ce să facem?„ 
 
D-nul Daniel  Cosmin Ardelean: 
”Eu sunt de acord și se muncește.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Sunt multe proiecte.” 
 
D-nul Daniel  Cosmin Ardelean: 
”Da, da știu. Sigur. Numai că lucrurile se văd în aceste proiecte, în jurul 

nostru.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Dumneavoastră ați votat multe proiecte, de aceea sunt atât de multe acolo.” 
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D-nul Daniel  Cosmin Ardelean: 
”Bun, se puteau face și prin alte surse de informare.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Să știți că suntem chiar obligați.” 

 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Codul de procedură fiscală prevede ca scrisoarea Primarului, să fie 

transmisă o dată cu decizia de impunere. Acesta este motivul pentru care a fost 
transmisă.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”În fiecare an am evitat să o trimitem și am zis că trimitem una singură, la 

final. Și am trimis una singură, iar toate proiectele, pe care le vedeți acolo și care pot fi 
verificate, că s-au făcut sau nu sunt votate de dvs. Pentru asta nu doar eu, ci și cetățenii 
municipiului Hunedoara, vă mulțumesc!” 

 
D-nul Daniel  Cosmin Ardelean: 
”Și eu vă mulțumesc!” 
 
D-nul Marius Leanca: 
”Mulțumesc. Domnule Stoicuța.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Domnule primar mă adresez direct dumneavoastră pentru că în ultimele trei 

ședințe m-ați cam atacat și vreau să vă spun că din momentul în care eu am venit în acest 
Consiliu n-am avut nici pe departe dorința de a insulta pe cineva, chiar am fost destul de 
naiv să cred că pot să contribui aici, cu ideile mele. Acum, ca să vă explic și să fiu cât se 
poate de scurt, cu prezența la comisii. Din câte știu eu, am lipsit de două ori la comisii și 
ultima dată când pe mine m-ați atacat și mi-ați spus că nu merit indemnizația, cu toate că 
la ședință am participat, vă spun așa ce scrie în lege, în Ordonanța 57: ”prezența 
consilierilor locali la ședințe este obligatorie cu excepția cazului în care, aceștia 
absentează motivat. Absența este considerată motivată, dacă se face dovada, că aceasta 
a intervenit din cauză…” și scrie: ”boli și mai departe, deplasări în străinătate.” Eu vă pot 
dovedi că în acea zi eram în Republica Moldova, cu ștampilă în pașaport. Acum, să știți că 
eu nu m-am supărat pe dumneavoastră, problema este că în momentul când m-ați, mai 
mult sau mai puțin, mi-ați spus să nu-i spun insultă, să știți că i-ați insultat și pe cei care au 
pus ștampila pe acest partid pentru că și-au desemnat, nu neapărat pe mine, a fost 
altcineva în locul meu, dar i-ați insultat și pe acei oameni. Eu nu sunt supărat, 
dumneavoastră trebuie să cântăriți lucrurile. Eu cam atât am avut de spus.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Să știți că putem să purtăm un dialog de la distanță, asta până mâine 

dimineață să dovedim cine are dreptate. Eu nu insult pe nimeni. Participarea la ședințe 
este obligatorie, participarea la comisie este obligatorie și pentru asta, toți și 
dumneavoastră dar și eu suntem plătiți de cetățeni. Nu îmi permit eu să insult pe cineva, 
doar că este mult mai simplu în cadrul comisiilor să fie chemată doamna director economic 
sau în cazul întrebării pe care ați pus-o dumneavoastră, doamna Rusu Violeta de la Biroul 
Încasări și Inventar, care semnează raportul de specialitate și ați fi văzut că există o cerere 
a unui administrator care solicită concesionarea unui teren în suprafață de 2503 mp, 
având ca scop realizarea unei investiții, constând în restaurant fast-food, locuri de joacă și 
parcări. Evident că Hotărârea de Consiliu nu se referă astăzi la concesiune. Se referă la 
trecerea din domeniul public în domeniul privat pentru a putea adopta o altă Hotărâre pe 
care tot dumneavoastră o votați sau nu, privind concesiunea. De aceea nu are rost să 
purtăm un dialog despre ceva ce va fi, când astăzi discutăm despre ce este. Nu am nici o 
intenție de a jigni pe cineva, că nu-mi stă în caracter și nici nu mă consider superior 
nimănui din această sală sau din oraș. Noi suntem întâmplător în această sală prin voința 
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cetățenilor. Întâmplător, că așa s-a hotărât, nu că am dat noi nu știu ce examen. Deci, încă 
o dată când dăm de înțeles că este o Hotărâre care naște semne de întrebare, este 
simplu. La comisii întrebăm. Iar acest Consiliu este, vă rog să mă credeți, sunt la al treilea 
Consiliu Local, a funcționat exact în parametrii decenței și dacă domnul Ardelean atrăgea 
atenția asupra acelei scrisori, da așa este. S-au votat foarte multe proiecte, de aceea sunt 
trecute toate acolo. Mulțumesc.” 
 

D-nul Marius Leanca: 
”Mulțumim domnule primar.”  
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Pot să mai spun și eu un cuvânt?” 
 
D-nul Marius Leanca: 
”Da.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Da, sunt de acord cu dumneavoastră. Având în vedere că nu am participat 

atunci la comisie, să știți că tot în Ordonanța aceasta scrie foarte clar: ”orice hotărâre de 
proiect se supune dezbaterii Consiliului.” Adică până la urmă puteam să facem o 
dezbatere chiar și în cadrul Consiliului. Domnul președinte de comisie poate să limiteze 
durata, conform Ordonanței, dar orice hotărâre de Consiliu se supune dezbaterii. Eu  cred 
că până la urmă acesta este scopul, dar mă rog, poate înțeleg eu greșit.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Ați înțeles bine. Dezbateri dar în cunoștință de cauză. De aceea avem 

comisii. Că atunci dezbatem direct fără comisii. Dezbatem la comisii și aici venim cu 
amendamentul direct.” 

 
D-nul Marius Leanca: 
”Doamna Băloiu.” 
 
D-na Maria Băloiu: 
”Da, mulțumesc. Două scurte intervenții.  
Unu. Noi toți cei de aici suntem o persoană juridică. Consiliul Local este o 

persoană juridică.  
Doi. Atât comisiile, Urbanismul, Buget, Juridic, cât și numirile într-un Consiliu 

de Administrație sunt tot persoane juridice. Ce contest? Numirea monotonă și unilaterală a 
reprezentanților într-un Consiliu. Adică, numai Popescu de la PSD, numai Ionescu de la 
PSD. Soluția. În virtutea faptului că cetățenii ne-au votat, propun să facă parte membrii din 
partidele majoritare. Nu este cazul să mai explic. Popescu de la PSD, Ionescu de la PNL.  
Aduc vocea cetățeanului și argumentul meu. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Marius Leanca: 
”Mulțumesc doamna Băloiu. Domnul Bădin.” 
 
D-nul Ion Bădin: 
”Da, mulțumesc domnule președinte. Am câteva puncte de atins. Sigur că a 

început campania, își caută dreapta un candidat, vor să se unească. Eu ca o primă 
sugestie, pentru că sa discutat foarte mult de faptul că ApaProd – ul nu și-a făcut datoria 
pentru implementarea acelui proiect pe fonduri europene privind canalizarea și 
alimentarea cu apă în Hunedoara și în satele aparținătoare Municipiului Hunedoara, 
domnule primar, în numele grupului de consilieri locali ai PSD, cei 10 consilieri, reiterez 
demiterea directorului general de la ApaProd pentru că acest lucru a fost pus pe tapet și 
dumneavoastră l-ați enumerat de atâtea ori, văd că se tergiversează aceste lucruri și 
oamenii care ne-au ales și  nu s-au făcut promisiuni, promisiuni s-au făcut în urma datelor 
concrete date de către ApaProd privind alimentarea cu apă și canalizarea în Răcăștie, 
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Zlaști, Groș, Boș, Peștiș și așa mai departe, un proiect întârziat care în continuare nu sunt 
făcute proiectele de fezabilitate și proiectul de execuție, din ce știu studiul de fezabilitate 
este gata și proiectul de execuție.  

În al doilea rând, spunea domnul coleg consilier Ardelean, că a primit aceea 
înștiințare și cele șapte pagini în care se arată despre ceea ce s-a făcut în Municipiul 
Hunedoara, l-aș ruga să-i dea și lui domnul Gherman această hârtie că poate nu are și 
chiar mă uitam acum, primisem o postare caldă a doamnei senator Carmen Hărău, care 
spunea că primarul a adus Hunedoara în înfundătură, primarul Dan Bobouțanu în acești 
ani, să io dea și dânsei pentru că, eu cred că Hărău Carmen își dorește doar să 
chinuiască hunedorenii care vin din ce în ce mai mulți, spune domnia sa, spre PNL, să 
intre din nou în posesia zonelor verzi și măturatului străzilor pentru că nu i-au prisosit cei 
660 miliarde lei vechi, pe care i-a luat în câțiva ani, când Primăria era condusă de liberali. 

În al treilea rând, stau și mă mir că vine Primăvara și sigur deontologii în ale 
toaletatului copacilor au început deja pe rețelele de socializare, indiferent de meseria pe 
care o au să ne arate cum ar trebui toaletată Hunedoara. Mulțumesc.”  

 
D-nul Marius Leanca: 
”Domnule Mititelu 3 minute la subiect, vă rog.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Domnule Mititelu, la subiect, problema dumneavoastră de interes public, în 3 

minute, pentru că mai sunt și alții.” 
 
D-nul Marin Mititelu – cetățean al Municipiului Hunedoara 
”Primăria Hunedoara este persoană juridică de drept public, Consiliul Local 

este persoană juridică de drept public, Asociația Civică persoană juridică de drept privat, 
eu sunt persoană fizică. Deci ca să treci de la drept public la drept privat trebuie să faci o 
hotărâre de Consiliu Local. Inteligența e adevărat, este nativă. Nu o câștigi prin facultate 
sau prin afaceri. Pentru că este și inteligență a mâinilor, îți lucrează la traforaj dar nu știe 
ce e aia ipoteza ergodicității, asta pentru băieții….  

Domnule primar am și eu o nemulțumire sinceră și vă rog să mă credeți că 
nu este xenofobă sau de altă natură, deși acum majoritarii trebuie să se scuze, că e 
dictatura minoritarilor. Poponari, secui, maghiari, evrei, tot ce vrei, denumirea Castelului 
este Castelul Hunedoarei. Aveți patru mărci de la OSIM. Sigismund de Luxemburg la 18 
octombrie 1409, a donat pe lângă minele de sare și altele de domeniul Hunedoarei, bănci 
și așa mai departe, Castelul Hunedoarei, ale Inedoarei și Hinedoarei. Nu, a Corvinilor. 
Pentru mine Iancu de Hunedoara, nota 10 ca și cavaler, unul dintre cei mai mari cavaleri, 
ca și român, e un renegat și vorba lui Nicolae Iorga, ”cine e renegatul”? Unu care a murit, 
stă 3 zile în fereastră, după care merge să se înscrie în alt partid și altă chestie. Că a 
trecut la catolicism, că a atacat și Biserica Ortodoxă Românească, dovadă că este 
înmormântat la Iancu de Hunedoara, dar Matei Corvin nu are nimic, nu mai dați 
comunicate despre unu care și-a atacat frații și a luat bătaie la Baia, da? Cu o săgeată-n 
fund de la Ștefan cel Mare.  După aceea s-a potolit. Încă o dată o să vă trimit un material 
pe această temă că văd că nu aveți consilieri buni. Mai terminați cu Corvinul în sus, 
Corvinul în jos. Păi înainte de Corvin, nu exista? Să vă spun de perioada Hallstatt? Să vă 
spun ce spune, numai un pic, iată ce spunea Eschil, care a venit înaintea ungurilor aici. 
Între muntele Panah și Rocer, cel mai mare și greu de trecut, se întinde Patria Mamă a 
Fierului. Această afirmație se referă la ținutul cuprins între Parâng și Mureș. Punctul, nu 
mai scrieți și pe Pietonală,… la 1256, că o să mă plimb cu prietenii mei până se tocește. În 
1256, vă spun eu. Deci, noi suntem români aici, dacă ați auzit de popor primordial de la 
ascensiunea Vur, nu vin asiaticii să ne impună  nouă chestia asta. Asta a fost o 
introducere. Vedeți că s-a semnat și văd că nu se vorbește, că noi suntem preocupați cu 
”câți”, ”mâți”, ”pâți”, greendeal-ul la nivel european. România și mai ales județul 
Hunedoara și să nu credeți că dacă se referă direct la Valea Jiului, nu vom avea probleme. 
Va duce la 15.000 de mineri concediați și posturi suplimentate de 40 miliarde de euro. Eu 
am venit cu soluția….de la Guvernul României, gazificarea huilei, programul domnului 
Samoilescu.” 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Domnule Mititelu, cu toată stima. Ce vreți să ne spuneți, merge în Valea 

Jiului, haideți aici la subiect. Vă rog.„ 
 
D-nul Marin Mititelu – cetățean al Municipiului Hunedoara 
”În România există șapte sucursale ale Băncilor străine și douăzecișișase 

românești. Șaptesprezece dintre Băncile din România sunt suspectate că spală bani. Unul 
dintre personajele sinistre care este acuzat de spălare de bani, de concediere și care 
anual primește 100 de mii în cont, este și băiatul Cîțu. Eu care știu ce înseamnă, aș fi vrut 
ca domnul de la PER sau de la PNL, că am înțeles că e partid majoritar,  să vină cu... ” 
 

D-nul Marius Leanca: 
”Domnule Mititelu, vă rog să  nu mai faceți jigniri.” 
 
D-nul Marin Mititelu – cetățean al Municipiului Hunedoara 
”Nu sunt jigniri, domnule. Eu vă spun în felul următor. Pe data de 13, eu 

donez PNL-ului 2 milioane jumătate, să ia istoricul Arcelor Mittal din Hunedoara, care de 
16 ani nu a plătit un leu sau un euro Primăriei, bugetului local sau statului român și prin 
intervenția doamnei de la PNL, ilegală și contrară practicilor UE, stă cu mâna întinsă. La 
ora asta singurul profit pe care-l are Mittal este cel de 12,88 ca acționar la Recomsid. Este 
inadmisibil așa ceva. Pe de-o parte suntem acuzați de spălare de bani la nivel local și la 
nivel național și pe de altă parte venim aici cu teme false. Din fericire, am închis. Iar pe 
doamna Hărău, o aștept la cotitură. M-a făcut PSD-ist. Încă o dată vă spun, bunică-meu a 
fost liberal, a fost comerciant, iar celălalt a fost conservator.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Acum nimeni nu e perfect, ce să facem. ” 
 
D-nul Marin Mititelu – cetățean al Municipiului Hunedoara 
”Bineînțeles. Conservator sunt pe baza Teoriei Economice, inițiată de Mihai 

Eminescu. TSO - Teoria Statului Organic, dezvoltată de Mihail Manoilescu și aplicată de 
Brazilia în zilele noastre. Nu de pseudoliberalul Cîț, care nu ști dacă este Catz, evreu sau 
Cîț, adică nimeni în drum.” 

 
D-nul Marius Leanca: 
”Mulțumim domnule Mititelu.” 
 
D-nul Marin Mititelu – cetățean al Municipiului Hunedoara 
”Deci, să trăiască Hinidoara, m-ați înțeles?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, 

înregistrarea audio nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele 
prezente la şedinţă. 
 

D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Ca să vă explic domnule Mititelu, patriotismul acesta local al nostru, ne 

face…domnule Mititelu, ați vorbit, acum vorbesc eu și știu că respectați când trebuie să 
vorbească și celălalt. Patriotismul ăsta local al nostru este binevenit și nu o să terminăm 
niciodată cu Ioan de Hunedoara, Matei Corvin și neamul Corvineștilor, mai ales că din 
punct de vedere al Castelului și al  investițiilor, dar și al marketingului pe care-l facem, 
suntem pe profit bine ca și încasări din turism. Iar eu sunt mândru că Matei Corvin este 
primul român de pe tronul Ungariei. Ca să nu avem vorbe. Deci o să vorbesc în continuare 
despre Matei Corvin. Apropos, să știți că tabloul acela îl înfățișează chiar pe Matei Corvin 
și cred că ar fi bine să-i facem și o statuie în Hunedoara. Nu ar fi lipsit de interes.” 
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D-nul Marin Mititelu – cetățean al Municipiului Hunedoara 
 ”Pe aceștia nu i-a verificat nimeni. Aceștia pot fi niște oportuniști, unde erau 

în 1914, unde erau în 1916? Au tras în bunicul meu care a făcut România Mare? Au tras în 
tatăl meu? Părinții unora au tras în bunicul meu. Îmi permit să vorbesc așa, eu mi-s 
ardelean.” 

 
D-nul Marius Leanca: 
”Reprezentantul sătesc de la Hășdat, vă rog.” 

 
D-nul Cristel Mladen – reprezentant sătesc Hășdat: 
”Mulțumesc domnule președinte. Domnule Primar, domnilor consilieri, o 

problemă care s-a întâmplat sâmbătă la amiază la Hășdat, chiar în dreptul școlii, a fost un 
accident, unde au fost implicate 3 mașini. Adică o mașină care a făcut accidentul, a făcut o 
depășire în coloana de vreo 3-4 mașini, accidentând pe prima care schimba sensul de 
mers, să meargă pe strada din mijlocul satului. A treia mașină care a fost lovită, staționa 
chiar pe strada în colțul școlii și datorită acestor lovituri, mașina care a implicat în special 
accidentul, nu a suferit mai multe leziuni. Adică persoana care a condus, o fată nu a pățit 
nimica, numai mașinile s-au accidentat. Pentru aceasta propun ca să se reîmprospăteze, 
semnele de circulație pe acel tronson, stația de curent și urcare către ieșire din Hășdat. 
Plus de aceasta, acuma datorită faptului că drumul este în lucrare, s-a marcat toată 
șoseaua din alb, e marcată cu galben pe care șoferii, conducătorii auto care suntem toți 
din această sală, ar trebui să știm că înseamnă ”drum în lucru”. 

O a doua problemă, care era să o pățesc eu în parcarea din piață și nu 
numai. Sunt parcări care ar trebui reîmprospătate cu sigla oamenilor care au handicap, 
pentru că nu se mai vede și vrând, nevrând, poate fără să îți dai seama mergi și ocupi 
acea parcare și pe undeva vine și te taxează la o amendă.  Mulțumesc.” 
 

D-nul Marius Leanca: 
”D-nul Tălăban, trei minute vă rog frumos!” 
 
D-nul Tălăban – cetățean al Municipiului Hunedoara:  
”Eu unul sunt chiar nemulțumit și am zis că nu am să mai vin la ședințe de 

Consiliu datorită faptului că, în loc să ne preocupe problemele Hunedoarei, văd că ne 
„băgăm filtre unii la alții”. În orice caz, eu spun așa: nu știu, scaunul acesta a domnului 
Giurgiu, eu cred că este blestemat. Trebuie să vină un  preot ca să facă ceva, sa nu mai 
fie blestemat scaunul acela! Al doilea lucru, domnule Ardelean, de la Primăria 
Hunedoara..” 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule Tălăban, o întrebare: dacă domnul Mititelul e de la PSD, 

dumneavoastră tot de la PNL?” 
 

D-nul Tălăban – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Am fost la PNL, dar PNL-ul adevărat e ALDE. Nu este nici o problemă. Așa 

este. Permiteți domnule Ardelean, eu nu am intrat când ați vorbit dumneavoastră. Eu am 
bunul simț!”  

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Era o glumă domnule Tălăban.” 

 
D-nul Tălăban – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”În primul rând, un lucru extraordinar făcut de edilul Hunedoarei, am primit „n 

și n” de hârtii acasă prin poștă, în situația ceea ce a trimis-o la Primărie și Primăria a trimis 
înapoi răspunsul. Răspunsul acela că l-ați primit dumneavoastră, nu l-ați citit bine, că și cu 
aritmetica, vă rog să mă credeți că am văzut că sunteți puțin slăbuț, dar, dar, uitați aici. Se 
vede ce copii au ieșit din dumneavoastră!” 
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D-nul Marius Leanca: 
”D-nul Tălăban, vă rog frumos!” 

 
D-nul Tălăban – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Uitați, aduc „n și n” de hârtii care, de la Primărie edilul trimite,  să știe ce a 

rezolvat și ce n-a rezolvat. Un lucru. Am ridicat problema la Siderurgistrul, la care a trimis 
hârtia, foarte bine. La Siderurgistrul e teroare! Fostul primar PNL-ist a demolat gardul de la 
Siderurgistul și porțile. Am cerut să se refacă din nou, ar fi trebuit toți PNL-iștii care au fost 
atunci, să vină să facă gardul înapoi, la Siderurgistul. Să mergem la fața locului, să vedeți! 
Zona verde din fața Siderurgistrului, cum arată vai de noi, că știm, acolo, când iasă 
mașinile în stradă, cu pământ, nu mai e zonă verde, acolo. Am cerut atunci să se facă în 
fața Policlinicii să prelungim,  să fie pentru mașini, loc de parcare. Am primit hârtia că se 
va rezolva.  Eu cred că nu ați mințit hunedorenii de trei ani de zile. Sper să nu îi mințiți! 
Pentru că hunedorenii nu mai sunt păcăliți, cum au fost păcăliți, de.... Eu care am fost la 
PNL, vă rog să mă credeți m-au înjurat toți și mă înjură: ”băi, ce ai făcut tu atunci... dar ce 
fac aceștia sunt mai…”. Nu intru în politică acum! Dar intru în problemele care sunt ale 
Hunedoarei: locuri de muncă. Scaunul ăla, când a fost problema pentru investitori, cine 
stătea pe scaunul acela, a fost contra. Hai să vă spun un lucru: cablajele și-au adunat 
catrafusele, 1200 de salariați de la cablaje, să vă spun, domnii consilieri! Au plecat și sunt 
pe drumuri, unii au putut să ia la ceilalți cablaje, dar ceilalți sunt fără loc de muncă. Dacă 
era la materii prime, atunci, că am fost la ședința aceea, era foarte bine, că acuma era 
ceva, ridicat în sus, și poate erau locuri de muncă și în loc consilierii să vină, eu vreau să 
știu un lucru: Domnilor consilieri, spuneți-mi și mie, fiecare, sunteți consilieri, în ce micro, 
reprezentați dumneavoastră oamenii, că nu vă cunosc, domnilor consilieri! Cunoște pe 
câțiva! Nu țin cu PSD. Departe gândul! Nici nu vreau să țin. Nu țin. Dar țin cu dreptatea! 
Ieșiți că habar n-aveți ca să veniți între oameni. Au trecut 3 ani de zile. Nu ați venit la noi 
să vorbiți cu noi cu cetățenii.” 
 

D-nul Marius Leanca: 
”Domnule Tălăban, vă rog frumos.  Au expirat cele 3 minute demult!” 

 
D-nul Tălăban – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Numai puțin. Parcarea, ce doresc eu, pe strada Runcului, alaltăieri, 7 mașini 

au fost pe trotuar. A venit Poliția Locală, că Poliția Locală face și lucrări și la Poliția cealaltă 
de sus, a venit și le-a dat amenzi. Ce doresc eu? Nu pot ieși oamenii, cu mașinile din 
parcare, pentru că sunt parcate, și dă cu spatele și se ciocnește, că au fost „n și n” de 
ciocniri, nevinovat. Cei care parchează la locurile lor care sunt plătite. Doresc ca să se 
pună un semn cu „Oprirea interzisă”. Va rog din suflet faceți lucrul acesta!” 
 

 D-nul Marius Leanca: 
 ”S-a notat. Bine. Mulțumim, domnule Tălăban! 

 
 D-nul Tălăban – cetățean al Municipiului Hunedoara: 
 ”Eu sper că am să mai vin la ședințe, dar să luptați pentru hunedoreni, 

pentru că hunedorenii v-au votat. N-ați făcut nimic.” 
 

 D-nul Marius Leanca: 
 ”Da, mulțumim. Domnul Lincă Nicolae. Vă ascultăm.” 

 
 Dnul Nicolae Lincă - cetățean al Municipiului Hunedoara: 
 ”Bună ziua! Sunt un cetățean simplu al Hunedoarei și locuiesc de 30 de ani 

într- o casă naționalizată pe strada Brazilor, 47. Casa a fost administrată până în anul 
2005 de RAGCR,  devenit RAIL.  În anul 2005, prin Hotărârea 289, s-a aprobat trecerea 
din subordinea RAIL în subordinea Consiliului Local Hunedoara, deci  Consiliul Local 
Hunedoara. În anul 2017, am depus o cerere de cumpărare a imobilului, prin tatăl meu, 
care este titularul de contract.” 
 



26 

 

 D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău:  
 ”Tatăl dumneavoastră a depus, prin dumneavoastră!” 

 
  D-nul Nicolae Lincă - cetățean al Municipiului Hunedoara: 
  ”Da, tatăl meu a depus. Deci, el este titularul de contract. A depus o cerere 

de cumpărare. Răspunsul nu l-a dat Consiliul Local la această cerere, potrivit legii de 
soluționare a petițiilor, dacă aceasta nu este depusă la cel îndreptățit, pentru că eu nu știu 
ca, Consiliul Local să aibă un birou unde se pot depune cererile și cererea am depus-o la 
CIC. Nu are nici un titlu cărui organism este adresată. Și a fost soluționată fără nici un 
drept de domnul Bobouțanu, domnul Laslău, doamna Ciocîrlie și doamna Preda Camelia, 
arogându-și niște drepturi care nu le au, legal. Deci, cererea trebuia soluționată de către 
Consiliul local Hunedoara. Mai mult, ce s-a întâmplat? În data de 01.06.2017, Municipiul 
Hunedoara prin Primar, ne-a dat în judecată pe noi, familia Lincă, fără să aibă nici un drept 
pentru că nu are nici o atribuțiune legală, în legătură cu imobilul situat în strada Brazilor, 
47. Singurul care poate să emită vreo pretenție este Consiliul Local al Municipiului 
Hunedoara. Ne-a dat în judecată  Municipiul Hunedoara, prin Primar, și culmea, a câștigat. 
Cum a mai câștigat și alte...” 
 

 D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
 ”Nu aveam dreptate, dar am câștigat”. 

 
 D-nul Nicolae Lincă - cetățean al Municipiului Hunedoara: 
 ”Nu avea dreptate pentru că nu trebuia să intenteze procesul. Nu avea nici 

un drept, pentru că nu are nici un drept asupra imobilului, municipiul Hunedoara. Singurul 
care are drept este Consiliul Local al municipiului Hunedoara.” 
 

 D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
 ”Domnule Lincă, ca să scurtăm discuția. Există o sentință definitivă și 

irevocabilă prin care dumneavoastră trebuie să fiți evacuați.” 
 

D-nul Nicolae Lincă - cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Consiliul Local al municipiului Hunedoara nu m-a dat în judecată niciodată. 

M-ați dat dumneavoastră.” 
 

 D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
 ”Puteați să enunțați pe fond și  pe excepții  în instanță toate acestea și se 

pronunța instanța. De altfel, instanța s-a și pronunțat.  
 

 D-nul Nicolae Lincă - cetățean al Municipiului Hunedoara: 
 ”Ce s-a pronunțat instanța?”  
 
 D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Pe evacuarea dumneavoastră cerută de municipiul Hunedoara.” 
 
D-nul Nicolae Lincă - cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”La cererea pe care ați făcut-o dumneavoastră? Dumneavoastră nu aveați 

nici un drept să mă dați pe mine în judecată, pentru că imobilul este administrat de 
Consiliul Local al Municipiului Hunedoara.” 
 

 D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
 ”Domnule Lincă, eu nu fac cu dumneavoastră noțiuni de drept. Contractul nu 

a fost încheiat între Consiliul Local și tatăl dumneavoastră, a fost încheiat între Municipiul 
Hunedoara și tatăl dumneavoastră.” 
 

D-nul Nicolae Lincă - cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Nu trebuie să îmi dați dumneavoastră nici o lecție de drept. Este foarte clar 

pentru toată lumea. Știți de ce a fost încheiat? Pentru că în Primărie lucrează tot felul de 
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persoane angajate știu eu cum, care nu își îndeplinesc sarcinile așa cum trebuie! Și dacă 
urmărim în timp, cum sunt făcute contractele, s-a schimbat din pix din domeniul public, 
până a devenit în 2017 contractul…” 
 

  D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
  ”O sentință definitivă, nu cred că Consiliul Local mai are competența să o 

schimbe. Iar dumneavoastră să așteptați executorul, că vă garantez că, vă va căuta. 
Municipiul Hunedoara l-a plătit.” 
 

 D-nul Nicolae Lincă - cetățean al Municipiului Hunedoara: 
 ”Bineînțeles că mă va căuta. Vă rog să îmi răspundeți, în ce calitate ne-ați 

dat în judecată pe familia noastră? Dacă nu aveți nici o atribuțiune în legătură cu imobilul?” 
 

 D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
 ”Nu eu v-am dat și nici domnul Primar. Municipiul Hunedoara v-a dat  prin 

reprezentanții săi legali.” 
    

D-nul Nicolae Lincă - cetățean al Municipiului Hunedoara: 
”Municipiul Hunedoara nu are nici o atribuțiune, după cum v-am mai spus. 

Singurul care poate să mă dea în judecată este Consiliul Local al Municipiului Hunedoara. 
Da?” 
 

 D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
 ”S-a pronunțat o instanță și v-au expirat și cele trei minute.” 

 
  D-nul Nicolae Lincă - cetățean al Municipiului Hunedoara: 
  ”S-a pronunțat în legătură cu cererea care a fost  adresată de către 

Municipiul Hunedoara, nu de către Consiliul Local al Municipiului Hunedoara.” 
 

 D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
 ”S-a pronunțat o instanță și v-au expirat și cele trei minute. Vă mulțumesc!” 

 
 D-nul Marius Leanca: 
 ”Vă mulțumesc domnule Lincă. Cele 3 minute au trecut. Domnul Secretar v-

a răspuns.  

Declar ședința închisă!” 
 
 
        PREŞEDINTE,                                                                      SECRETAR GENERAL,                     

        Marius Leanca                                                                       Militon Dănuț  Laslău                      
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